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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2024/25:518 Konsekvenser av utförsäljningen av Bilprovningen

Det är väl känt sedan tidigare att Moderaterna gärna säljer ut statlig 
verksamhet, och nu tycks man också ha fått med sig Sverigedemokraterna och 
de övriga regeringspartierna i detta.

Nyligen beslutade SD-regeringen att sälja ut Svensk Bilprovning utan att 
samtidigt kunna förklara hur man ska säkerställa att det finns god tillgänglighet 
i hela landet framöver eller att det inte kommer att förekomma fusk och fel i 
den myndighetsutövning som Bilprovningen utför.

Utifrån ovanstående har jag följande fråga till finansminister Elisabeth 
Svantesson:

 

På vilket sätt har ministern säkerställt att Bilprovningen inte såldes för billigt 
och att köparen är ett seriöst företag, och kan ministern garantera att 
utförsäljningen inte leder till att stationer läggs ned i framför allt glesbygd?

………………………………………

Peder Björk (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-11-28
Besvaras senast
2024-12-04 kl. 12.00


